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írásbeli választ igénylő kérdés!
Képviselücsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszorty!

"Mennyfért bérelte az állam Gy~csány Ferenc eégétú7 a balalunászödi kormányüdülő 18-
as számú vilkijat?" címmel a Házszabály 91. §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Kiss
Péterhez, a Miniszterelnöki Hivatalt vezető miniszterhez_ A kérdésre írásban kérjük a választ .

Tisztelt Miniszter Ürl

Mint ismert, a magyar állam 1994-ben -- képviselője útján - tízéves futamidejű
lízingszerződés keretében értékesítette a balatonöszödi korrnányüdülő 18-as számú villáját és
a hozzátartozó telket Gyurcsány Ferenc gyermek-, ifjúsági- és sportminíszter cégének, az
ALDO Ingatlanfejlesztő és Hasznosító Tanácsadó Kit-nek . A lízings?erződcs alapján az
ALDO Kft évi 2,5 millíó forintot fizetett az ingatlanért, majd ebben a7 évben 5 millió forint
maradványértéken megszerzi azt .

Mint az Gyurcsány Ferenc sajtónyilatkozataiból („ ., . találkozunk visszabérléssel is. Tehát
furcsa módon én ezt az ingatlant az államnak adom bérbe az első négy-bt évben, visszafelé . "
Nup-kelie. 2003. augusztus 8.) ismertté vált, a Horn-kormány idején az állam bérbe vette a
frissen értékesített, de még állami tulajdonban lévő ingatlant Gyurcsány Ferenc cégétől, A
miniszter - ebben az esetben Pontosabb, ha ;így fogalmazunk; a magyar állam szerződéses
partnere - a bérleti díjról többszöri újságírói kérdésre sem volt hajlandó nyilatkozni, csak
annyit volt hajlandó elárulni, hagy „ . . . jól képviselten a cégem érdekeit'' .

A bérleti díj összegének ismerete nélkül a tulajdonszerzés tényleges ellenértéke, illetve az
államnak a privatizációs jogügylettel realizált tényleges bevétele nem állapítható meg, ezért
kérjük Miniszter Urat, szíveskedjen válaszolni az alábbi kérdéseinkre-

Ki kötötte a bérleti szerződést a halatnnószádi kormányüdülő 18-as számú villájára
Gyuresány Ferenc cégével?
Mennyiért bérelte az állam Gyurcsány Ferenc cégétől az ingatlant?
Mi volt a bérleti jogviszony kezdő és befejező időpontja?
Milyen indokok alapján kötöttek meg, és milyen indokok alapján szüntették meg a felek
a bérleti szerződést?



Tisztelt Miniszter úr! Az általunk kért adatok - tekíntettel arra, hogy a szóban forgó
privatizációs jogügylet szinte minden részlete a szerzSdó felek akaratából nyilvánosságra
került -- közérdekűek, azok eltitkolása a közvélemény elől újabb, felesleges politikai vitát
válthat ki. Bízunk belátásában, és közreműködésében egy már nyilvánosságra került jogügylet
eddig még nyilvánosságra nem került részleteinek tisztázásában .

Tisztelettel várjuk mielőbbi válaszát!

Budapest, 2003 . augusztus 11 .
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